
Rapport fra sekretæren 

 

Det er første gang i min embedsperiode jeg skal være med til at forberede et regionsmøde og derfor 
er ved at få et indblik i hvordan ”systemet” virker.  

Hvad alle måske ikke ved har vi en database, hvor alle regionens grupper er opført. For hver gruppe 
er der mulighed for at anføre en postmodtager, der enten pr E-mail eller snail-mail modtager 
indkaldelser m.v.  En del grupper er uden sådanne tillidspersoner. Det giver en del usikkerhed 
omkring postbesørgelsen. Og dermed også fremmødet på regionsmødet. 

I løbet af efteråret og inden næste regionsmøde vil jeg sende en forespørgsel ud til samtlige grupper 
i regionen (pt. 86) og bede om at man vælger/udpeger en der på gruppens vegne kan modtage post. 
Skulle den pågældende være i stand til at modtage E-mails vil det betyde en stor besparelse for 
regionen.  


